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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid SNF-möte

2024-02-13

Tid: 12:01
Plats: Acceptorn

Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Kandidatansvarig Isak Apelqvist
Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen

Matansvarig Adam Molnar (12:09-)

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:04.

§2 Val av justerare Kasper Aasmundsen väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet SNF hade möte med programansvariga i fredags (9/2). Alla närvarade.
• Ortis har skickat något mail.
• Alex har varit sjuk i helgen, men har ändå fått iväg lite mail. Han har

bokat sal till pluggarret, samt så har han fixat föreläsare till Cocktail-
partyt. Det blir Christian Forssén. Jessica har inte skickat till honom och
började bli lite för tajt för att han skulle invänta det.

• Hugo har betalat ut pengar till folk för cocktailpartyt.
• Råde har skrivit förra veckans mötesprotokoll, samt fixat diplomen för

Guldäpplet/Guldkärnan.
• Kasper har mittkursutvärderat Flervariabelsanalys.

§5 Kurser
• Åk1: Läget är ganska oförändrat. Folk verkar generellt sett vara mer

nöjda med arbetsbelastningen denna läsperiod jämfört med förra.
• Åk2: Det var dugga i Vektorfält och elektromagnetisk fältteori i lördags.

Det är nu dags att börja med magnetostatiken. Ingen har labb i Experi-
mentell fysik 1 denna vecka.

• Åk3: Det är väldigt få föreläsningar i nuläget för F3. Ortis har bara en
föreläsning i veckan. Däremot är det ändå mycket att göra med kandi-
datarbete, expfys, samt labbar i Subatomär fysik.

• Master: Kursvalet för LP4 har öppnat. Råde tycker att Intelligenta agen-
ter är en banger kurs.

§6 Teambuilding Ortis undrar vad vi ska göra. Alex vill gärna göra något mer än att bara äta
mat tillsammans. Råde tycker att det vore kul att köra Escape Room eller
något liknande. Det diskuteras vidare att Prison Island också är lite i samma
stil. Det visar sig att det är en del som inte har varit på Prison Island, vilket
gör att det blir toppförslaget. Alex kollar på priser och att boka. Vi kan köra
2 h inom vår budget, vilket upplevs vara ganska lagom. Råde undrar om det
går att börja innan 17. De hade fungerat för de flesta men Kasper har tyvärr
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föreläsning. Det föreslås därför att köra 18-20 och äta efteråt. Det nämns att
det blir ganska sen middag då, men att det borde fungera om man tar ett större
mellanmål innan.

§7 Möte med
programansvariga

Vi hade möte med PA i fredags. Vi diskuterade bland annat om att många
masterkurser inte ger separata hp för alla moment. Weidow sade att det är han
som godkänner kursplanerna, men att han har dålig insikt, så att vi då gärna
får maila honom om vilka kurser det rör sig. Ortis tyckte att det var väldigt
skönt. Råde håller med. Råde ska först skicka ett mail till en examinator i en
av de berörda kurserna och därefter skicka till Weidow de kurser som han har
koll på.
Weidow hade ett annat möte efter mötet vi hade med honom, så vi lyckades
inte boka in ett nytt möte då. Ortis tänker att han hör med PA om nytt möte
LV4, LP4. Ingen protesterar.

§8 Aspning Ortis har frågat styret om när de ska ha asplunch så att vi inte krockar med
dem. Sektionsordförande Alva sade att de skulle bestämma det ikväll, så om vi
bestämmer det nu så kan de anpassa sig efter oss. Vi diskuterar huruvida vi ska
köra LV8 eller LV1. Adam tycker LV8 låter nice med tanke på Cocktailpartyt.
Ortis tror att det hade varit bättre att ha det närmare att aspningen faktiskt
startar. Om vi har det LV1 anses det vara bäst att ha det på måndagen så
kan de aspar som vill hjälpa till under veckan med matlagningen inför cock-
tailpartyt. Adam sätts på att fixa en inköpslista, så handlar vi samtidigt som
till Cocktailpartyt.
Det diskuteras även lite kort om vad vi vill göra på asplunchen. Ortis föreslår
att bara prata lite kort om vad vi gör och aspningen, samt ha ett bildspel med
lite bilder från året. Råde föreslår att även ha någon form av Kahoot/Menti
kopplat till SNFs arbete.
Ortis säger att vi även bör bestämma vilka arr vi vill ha under aspningen innan
asplunchen. Adam tycker det vore kul att låta asparna hålla ett Minicocktail-
party. Alex vill även ha en Casekväll. Vi har ca 2000 kr kvar i budget efter
asplunchen. Vi väljer att hålla det öppet så länge.

§9 Pluggkväll Vi har FL61 bokat 28/2. Sedan dess har 12 och 34an fått en gemensam tack-
sittning inbokad då. Ortis frågar hur vi gör med det. Råde tycker att vi håller
arret och sedan får dyka in på sittningen när vi är färdiga. Alex tycker det är
lite synd att det krockar i och med att de är bland de phaddergrupper som han
förväntar sig är troligast att komma på arret. Råde håller med, men undrar om
det finns något annat datum i närheten som vi faktiskt kan hålla arret. Det
föreslås att mån 26/2 hade varit ett alternativ. Det bestäms att byta datum
till måndagen. Alex kan kolla på att boka sal och att skicka till Andreas så att
han kan ändra datum till nästa nyhetsbrev.
Matmässigt föreslås det att man skulle kunna köra samma mat som till asplun-
chen. Ortis och Råde borde kunna lösa handling på förmiddagen, men bestäm-
mer mer nästa vecka. Adam undrar vems budget det går på. Ortis informerar
om att SAMO sade på vårt möte med henne att styret står för det så länge det
är rimliga kostnader.

§10 Cocktailparty Vi får inte köpa in Fetaost till Cocktailpartyn enligt sektionens miljö- och håll-
barhetspolicy då det inte är svenskt. Det har visat sig vara förvånansvärt svårt
att hitta svenska alternativ så vi kan behöva ändra/byta ut de recept som inne-
håller fetaost. För detta föreslås att ha en arbetskväll. Folk har ganska mycket
kommande två veckor, men Adam vill även ha tid på sig att fixa inköpslista
efter det. Vi bokar in en arbetskväll 4/3.

§11 Övriga frågor Inga!

2



Möte 2023/24:SNF-20
SNFTM mötesprotokoll 2024-02-13
Fysikteknologsektionen, Chalmers

§11.1 Programmeringen Alex nämner att projektgruppen vi har tillsatt redan har pratat med den bli-
vande nya examinatorn i programmeringen och försökt boka in ett möte. De
har även planerat att ha något möte kopplat mot arbetslivet.

§12 Nästa möte Tisdag 20/2, kl. 12:01 i Acceptorn.

§13 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:59!

Figur 1: https://xkcd.com/2821/
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